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Z A P I S N I K 

 

18. seje Občinskega sveta Mislinja, ki je bila v četrtek, dne 11. februarja 2021, ob 15. uri, v veliki 

dvorani, v poslovnem centru Lopan, v Mislinji. 

 

Na podlagi 2. odstavka 35. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 100/2005- uradno 

prečiščeno besedilo),  31. člena Statuta Občine Mislinja (Uradni list RS, št. 63/2010 in Uradno glasilo 

slovenskih občin, št. 5/2012 in 27/2016) je sejo sklical župan, Bojan Borovnik. 

 

 Na seji so bili: 

- prisotni člani občinskega sveta: Andrejc Pantner Petra, Brodej  Rajko, Mrak Jernej, Pušnik 

Edvard, Ramšak Miran, Robnik Viktor, Skobir Jure, Smonkar Jerneja, Šilak Jaka, Tretjak Alojz, 

Založnik Aleš, Marko Tovšak, Križaj Marijan. 

- opravičil odsotnost član občinskega sveta: Dani Pogorevc. 

- seji so prisostvovali tudi: Franjo Golob – državni svetnik in župan Občine Vuzenica, Bogdan 

Slemenik - direktor Občinske uprave,  Nina Fras – svetovalka za pravne zadeve, za zapisnik – 

Silva Sovič – občinska uprava, za snemanje seje Danijel Vunderl. 

Preko teamsa so se na sejo sveta vključili tudi predstavniki Državnega sveta:  predsednik Državnega 

sveta - Alojz Kovšca, vodja Kabineta predsednika Državnega sveta - Zofija Hafner, svetovalka za 

odnose z javnostmi Kabineta predsednika Državnega sveta, Patricija Šašek, sekretarka Komisije za 

lokalno samoupravo in regionalni razvoj - Meta Štembal ter predstavnik strokovne komisije: dr. Boštjan 

Brezovnik.  

Župan je uvodoma vse prisotne pozdravil in na podlagi liste prisotnih ugotovil, da je svet sklepčen in 

lahko nadaljuje z delom. Nato je v skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Mislinja pozval 

člane sveta k razpravi na predlog zapisnika 17. redne seje sveta, z dne  12.11.2020. 

 

Razprave na zapisnik ni bilo, zato je dal predlog zapisnika 17. redne seje na glasovanje. Prisotnih je bilo 

13 članov sveta, kateri so soglasno (z 13 glasovi za) sprejeli naslednji  

 

s k l e p  št. 18/1-2018-2022: 

 

Občinski svet Mislinja sprejme zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Mislinja v predlaganem 

besedilu.  

 

Župan je povedal, da  so člani sveta z vabilom na sejo sveta prejeli predlog dnevnega reda. Člani sveta 

na predlog dnevnega reda niso imeli pripomb, zato je dal župan na glasovanje predlog dnevnega reda. 

Prisotnih je bilo 13 članov sveta, kateri so soglasno (z 13 glasovi za) sprejeli 

s k l e p  št. 18/2-2018-2022: 

 

Za 18. sejo občinskega sveta je določen naslednji  

 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Predstavitev osnutkov pokrajinske zakonodaje; 

Poročevalec: Alojz Kovšca, predsednik Državnega sveta z ekipo 

 

2. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Mislinja (prva 

obravnava); 

Poročevalec: Bogdan Slemenik, direktor občinske uprave 

 

3. Obravnava in sklepanje o letnem programu športa Občine Mislinja z merili za 

sofinanciranje športnih programov in prireditev, najema in upravljanja objektov, 

sofinanciranja investicij v športne objekte ter sofinanciranja trenerskega kadra za leto 

2021; 

Poročevalec: Bogdan Slemenik, direktor občinske uprave  



 

OBČINA MISLINJA Šolska cesta 34, 2382 Mislinja, Slovenija, tel: +386 (02)88-57-342 

OBČINSKI SVET 
 

 

Stran 2 od 7 

4.   Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 

Ad. 1 

 

Predstavitev osnutkov pokrajinske zakonodaje 

 

Župan je uvodoma povedal, da je zaradi seznanitve Državnega sveta z osnutkom Zakona o ustanovitvi 

pokrajin, osnutkom Zakona o pokrajinah, s pregledom pristojnosti in nalog pokrajin ter z osnutkom 

Zakona o financiranju pokrajin, Državni svet sprejel sklep, s katerim poziva občinske svete, da se do 1. 

julija 2021 opredelijo do navedenih osnutkov pokrajinske zakonodaje. 

 

Alojz Kovšca, predsednik Državnega sveta je uvodoma vse pozdravil in povedal, da je bila pobuda za 

ustanovitev pokrajin dana s strani lokalnih samouprav. Zaradi navedenega je pripravljen predlog 

zakonodaje na tem področju. Državni svet pa je v teh postopkih v vlogi koordinatorja. Model, ki ga je 

strokovna skupina pripravila, bo po vprejšnji uskladitvi, dan v obravnavo na Vlado RS. Model je 

optimalno pripravljen in ga je potrebno predebatirati tudi na lokalni ravni z občinskimi sveti. Razprave  

bodo zaključene konec junija, nato pa se bo pripravil  nov, usklajen predlog. Predlog za ustanovitev 

pokrajin, takšen, kot je predlagan, je znanstveno utemeljen.  

 

Dr. Boštjan Brezovnik, predstavnik strokovne komisije, je predstavil potek dela komisije. Osnutki so 

pripravljeni na temelju osnutkov iz leta 2008 in dopolnjen s dodatnimi študijami. Predlagano je, da se 

ustanovi 10 pokrajin in 2 pokrajini  s posebnim statusom (Ljubljana, Maribor). Pri pripravi osnutka je 

bilo upoštevanih preko 150 zakonov, ki so povezani z podano vsebino ustanavljanja pokrajin. Strokovna 

komisija je pripravila tudi predlog osnutka o financiranju pokrajin, kateri bo temeljil na prihodkovnem 

modelu, kar pomeni, da bi vse naloge, ki bi se prenesle v pokrajino morali predhodno tudi finančno 

ovrednotiti.  

 

Franjo Golob, državni svetnik je uvodoma pozdravil vse sodelujoče ter izrazil zadovoljstvo, da je lahko 

sodeloval na seji občinskega sveta. Gre za zelo zahtevno nalogo, na kakšen način vzpostaviti pokrajine 

na področju celotne Slovenije. Sedanje razmere kažejo na to, da imamo veliko težav z birokratskimi 

postopki, zato bi želeli postopke poenostaviti in približati občanom, zato je smiselno, da bi pridobili 

pokrajino tudi v našo regijo. Teritorialna delitev je še kako pomembna, predvsem s stališča moči 

posameznih enot.  Koroška si želi in zahteva ustanovitev samostojne pokrajine. To ne pomeni samo 

zmanjševanje birokracije, ampak bo potrebno opredeliti tudi naloge in biti uspešnejši pri različnih 

razpisih, črpanju kohezijskih sredstev. Na Koroškem je veliko dobrih praks s skupnimi uradi, kjer je 

upravičeno pričakovati večjo uspešnost na razpisih in pridobivanju eksternih virov financiranja. 

Pričakujemo tudi, da bo v 3. finančni perspektivi mogoče pridobiti več eksternih sredstev za izgradnjo 

infrastrukture. Slovenija se bolj počasi in relativno neenakomerno razvija, saj pri pridobivanju eksternih 

virov financiranja, večkrat manjše občine  niso upravičene do tolikšnih sredstev, kot so večje občine, ali 

sploh ne morejo sodelovati na razpisih. 

Strokovni komisiji, ki je pripravila osnutek zakonodaje na tem področju, kakor tudi predsedniku 

Državnega sveta, ki je gradivo natančno pregledal, ter ostalim članom državnega sveta, se je za 

opravljeno delo zahvalil. 

 

Jaka Šilak je povedal, da gre za zelo obsežno gradivo, zanimalo ga je, zakaj so v prvi fazi opredelili 

geografska območja brez načinov oz. deležev financiranj. Prav tako je naša občina relativno majhna 

glede na število prebivalcev in bi bilo potrebno urediti  takšen volilni sistem, ki bi omogočal, da bi tudi 

manjše občine imele svoje predstavnike v organih pokrajin. Zastavlja se vprašanje, zakaj ne bi  povezali 

volilnih enot,… regij,… Dobra stran uvedbe pokrajin pa je absolutno decentralizacija države, da se 

naloge prenesejo tudi izven glavnega mesta. 

 

Edvard Pušnik je izrazil pomisleke glede ustanavljanja pokrajin, saj nekatera področja (javna naročila, 

zdravstvo…) ne delujejo v sistemu dobro, zato bi bilo potrebno urediti najprej te zadeve, nato pa 

pristopiti k ustanovitvi pokrajin. Koroška mora imeti svoje mesto med pokrajinami, saj že sedaj župani 

koroških občin dobro sodelujejo in bi bilo težje, če bi se Koroška postala kot del druge velike pokrajine, 

kjer bi manjše občine težko uresničevale svoje interese. 
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Zanimalo ga je tudi, kako bo, ob uvedbi pokrajin, z upravnimi enotami in  njihovimi  pristojnostmi, saj 

bi v primeru prenosa pristojnosti na pokrajine, določene upravne stvari, verjetno morali iskati drugje, 

morda v bolj oddaljenih mestih, kot je bilo to doslej.  

 

Viktor Robnik je izrazil zadovoljstvo in podporo  k predlaganem novem načinu upravljanja in 

decentralizacije naše države, le ta postopki tečejo že predlogo. Namen decentralizacije je med drugim 

doseči tudi skladnejši regionalni razvoj. S samo ustanovitvijo oz. s opredeljeno funkcijo to še ne bo 

zagotovljeno. Gre za različne občine, bolj bogate in bolj revne, zato se zastavlja vprašanje, kako uskladiti 

skladnejši razvoj. Dejstvo pa je tudi, da bo uspešnost ustanovitve odvisna od pripravljenosti državnega 

zbora, kljub naporom, ki jih vlagamo doslej lokalne skupnosti, predvsem pa pripravljalci pokrajinske 

zakonodaje. 

 

Marko Tovšak je povedal, da podpira ustanovitev pokrajin. Postopki ustanovitve pa vlečejo že predolgo, 

saj manjše občine doslej niso imele dovolj podpore pri kandidiranju na javnih razpisih, saj se na nekatere 

sploh ni bilo moč prijaviti zaradi njihove majhnosti. Morda je celotna Slovenija prerazdrobljena, zato bi 

bilo potrebno združevanje in s tem pridobiti večje in močnejše centre. Tudi z združevanjem regionalnih 

razvojnih agencij bi bili rezultati pridobivanja sredstev na javnih razpisih ugodnejši. Z ustanavljanjem 

pokrajin je potrebno uskladiti tudi ostalo zakonodajo, vezano na to področje, vključno s financiranjem 

ter zagotavljanju predstavnikov v organih pokrajin. 

 

Jernej Mrak je soglašal s predhodniki o potrebnosti ustanovitve pokrajin, saj je to pomembno z vidika 

decentralizacije države in pocenitve javne uprave. Katalog nalog, ki jih bodo opravljale pokrajine, bi 

bilo potrebno že sedaj pripraviti, saj bi tako lahko ugotovili, katere naloge bi se prenašale iz upravnih 

enot in lokalnih skupnosti. Soglašal je s predlogom razdelitve območij na 10 + 2 pokrajin, ali variantno 

vključevanje v Šaleško pokrajino. 

 

Župan je v razpravi dejal, da je ustanovitev pokrajine pomemben korak k decentralizaciji države. 

Koroške občine podpirajo ustanovitev samostojne pokrajine, potrebno pa bo opredeliti naloge, ki jih 

bodo opravljali, kakor tudi načine financiranja.  

 

Alojz Kovšca, predsednik Državnega sveta je podal obrazložitve na zastavljena vprašanja članov 

občinskega sveta. Povedal je, daje bila v osnovi potrebna znanstvena podlaga z opredelitvijo geografskih 

območij posameznih pokrajin oz. opredelitvijo mej pokrajin ter na tej osnovi določijo kriteriji in 

opredelijo naloge, kakor tudi finančna konstrukcija delovanja pokrajin.  V kolikor bo od modela 

pokrajinske zakonodaja ugotoviti odstopanja, bo potrebno korigirati tudi druge parametre načina 

delovanja in razvoja pokrajin. 

V predlogu je predvidena Koroška kot samostojna pokrajina, gravitiranje gospodarstva je drugačno, kot 

v drugih regijah, zato bi morda vključevanje v Saša regijo lahko nekako zaživelo, verjetno pa bi prisilno 

povezovanje lahko prineslo več škode kot koristi. Strokovna komisija je pri določitvi števila 

predstavnikov organih pokrajine, upoštevala enako število volivcev glede na število prebivalcev. 

Dejstvo je, da je potrebno upoštevati zastopanost  predstavnikov v enakomernem razmerju, med vsemi 

članicami pokrajine. Dosedanja razdelitev razpoložljivih sredstev kaže na neenakovredno in 

netransparentno delitev, ker se odločitve sprejemajo na manjšem številu odločevalcev, s prenosom 

pristojnosti na pokrajine, bi se lahko sredstva lažje razdeljevala.  

Sredstva oz. viri financiranja pokrajin ne bodo isti kot viri financiranja občin, ki imajo svoje vire 

financiranja in tako mora ostati. Pokrajina bo financirana iz drugih virov financiranja.  

Pokrajine bodo po moči bolj močne kot posamezne občine in bodo imele večje možnosti pridobivanja 

sredstev. Črpanje evropskih in državnih sredstev bo s pokrajinami bolj učinkovito.  

Položaj upravnih enot bo spremenjen v toliko, da bodo le te prešle iz sektorja države na pristojnosti 

pokrajine in se ne bodo preseljevale v druge kraje. Osnovni namen ustanovitve pokrajin je povezovanje 

močnejših in revnejših občin, s čemer bo vsem občinam omogočeno sodelovanje v skupnih projektih in 

dane možnosti za lažje pridobivanje sredstev vseh občin, vključenih v pokrajino. Predvideva se, da bi 

usklajen predlog do konca tega leta bil lahko predložen v obravnavo v Državni zbor RS.  

Zastopanost občin v pokrajinah mora biti opredeljeno na način, da ne bo prihajalo do prevlade večjih 

nad manjšimi občinami. Izdelava kataloga nalog in pristojnosti v tem trenutku še ni, saj je to odvisno od 

tega, kako bodo potekali postopki prevzemanja nalog. V primeru, da se bodo območja pokrajin še 

spreminjala, bo potrebno tudi te naloge prilagoditi na ustrezen način. 
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Dr. Boštjan Brezovnik, predstavnik strokovne komisije je povedal, da gre pri ustanavljanju pokrajin za 

tvorbo novih enot, za kar je potrebno najprej določiti območja, z ustreznim številom prebivalstva. 

Strokovna komisija je predvidela pristojnosti, ki se bodo v določenem obdobju prenesle na pokrajino.  

Ko bodo vloženi v zakonodajni postopek vsi trije zakoni, bo hkrati v Državni zbor RS vložen tudi paket 

sprememb in dopolnitev zakonodaje (več kot 150 zakonov), ki jih bo potrebno spremeniti. To ni mogoče 

narediti enkratno, ker gre za preobsežno delo. Nujno je potrebno tudi vsako nalogo finančno ovrednotiti,  

opredeliti vire financiranja ter kadre, ki se bodo prenesli na pokrajine. Za samo ustanovitev pokrajin je 

predvideno, da bi se ukinil dvotirni upravni sistem, s tem, da bi zaposleni opravljali naloge v zaporedju, 

kot se bodo naloge prenašale na pokrajine. Gre torej za pristop k racionalizaciji poslovanja.  

Ustreznost zastopanosti predstavnikov občin v pokrajinskem svetu se bi opravilo po proporcionalnem 

volilnem sistemu, kjer se bo število volilnih mest določalo po volilnih enotah, za območja z enakim 

številom prebivalcev. Če občina ne bi dobila mesta v pokrajinskem svetu, to ne pomeni, da ne bi imela 

možnosti vplivanja oz. sodelovanja, sicer lahko vloži veto na sprejem določenih odločitev, ki niso v 

njihovi domeni.  

 

Druge razprave na podan predlog ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Prisotnih je 

bilo 13 članov sveta, kateri so soglasno (13 za) sprejeli naslednji 

 

s k l e p  št. 18/3-2018-2022: 

 

Občinski svet Občine Mislinja se seznani s predstavitvijo osnutkov pokrajinske zakonodaje. 

 

 

Ad. 2 

 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju Občine Mislinja (prva obravnava) 

 

Župan je povedal, da so v Predlogu Odloka, ki je predmet obravnave, predeljene podlage za odmero 

komunalnega prispevka za objekte, ki se priključujejo na obstoječo komunalno infrastrukturo. Prispevek 

se odmerja za priključitev načrtovanih ali obstoječih objektov na obstoječo komunalno opremo in prične 

bremeniti posamezno vrsto komunalne opreme. Zavezanec za plačilo komunalnega prispevka je 

investitor načrtovanega objekta oz. lastnik obstoječega objekta, ki se na novo priključuje na posamezno 

vrsto komunalne opreme in s tem povečuje obremenitev komunalne opreme, na katero se priključuje. 

 

Bogdan Slemenik, direktor Občinske uprave Mislinja je v obrazložitvi povedal, da navedeni odlok 

opredeljuje podlage za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju 

celotne občine Mislinja. Ta odlok določa podlage za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo: preračun stroškov obstoječe komunalne opreme na enoto mere in merila za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo. Opredeljuje pa tudi občinske oprostitve 

plačila komunalnega prispevka in upoštevanje preteklih vlaganj.  Komunalni prispevek za obstoječo 

komunalno opremo na območju občine Mislinja se odmerja za komunalno opremo: cestno omrežje, 

vodovodno omrežje, kanalizacijsko omrežje za komunalno odpadno vodo in javne površine. 

Razmerje med deležem gradbene parcele stavbe (Dpo) in deležem površine objekta (Dto), ki se upošteva 

pri izračunu komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo, je 0,5 : 0,5. 

Oprostitev plačila komunalnega prispevka za obstoječo komunalo opremo se oprosti za gradnjo: 

neprofitnih stanovanj in gradnjo posameznih vrst stavb, ki so v javnem interesu in katerih investitor je 

Občina Mislinja in so namenjena izobraževanju, znanstveno-raziskovalnemu delu in zdravstvu, 

muzejem, knjižnicam, gasilskim domovom in športu po predpisih o uvedbi in uporabi enotne 

klasifikacije vrst objektov v višini 100 %, nestanovanjskih kmetijskih stavb  (CC-SI: 1271) v višini 50 

%, industrijskih stavb (CC-SI 1251) v višini 20 %. 

Pri odmeri komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo se na podlagi vloge zavezanca za 

plačilo komunalnega prispevka upoštevajo pretekla vlaganja v obstoječo komunalno opremo v primeru: 

- odstranitve in gradnje novega objekta na predmetnem zemljišču, v višini pozitivne razlike  

izračunanega komunalnega prispevka za novi objekt  ter izračunanega komunalnega prispevka 

odstranjenega objekta, zgrajenega na podlagi pravnomočnega gradbenega dovoljenja oz. stavbe, 

zgrajene pred 31. 12. 1967, pri čemer se za izračun višine komunalnega prispevka odstranjenega 

objekta oz. stavbe upošteva samo tista vrsta komunalne infrastrukture, na katero je bil objekt 
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oz. stavba priključena pred  odstranitvijo. V primeru izračunane negativne razlike se šteje, da je 

bil komunalni prispevek že poravnan; 

- spremembi zmogljivosti zaradi prizidave nadzidave, rekonstrukcije ali spremembe 

namembnosti objekta v višini pozitivne razlike izračunanega komunalnega prispevka po 

spremembi zmogljivosti oz. namembnosti objekta ter izračunanega komunalnega prispevka 

pred spremembo zmogljivosti oz. namembnosti objekta. V primeru izračunane negativne razlike 

se šteje, da je bil komunalni prispevek že poravnan; 

- vlaganj zavezanca v izgradnjo posamezne vrste obstoječe komunalne opreme bodisi v obliki 

finančnih ali drugih sredstev, maksimalno do izračunane višine komunalnega prispevka za 

posamezno vrsto komunalne infrastrukture, v izgradnjo katere je zavezanec vlagal. 

 

Alojz Tretjak, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti in gospodarsko infrastrukturo, je povedal, 

da so na skupni seji tematiko obravnavali tudi odbori občinskega sveta: Odbor za gospodarstvo in 

gospodarsko infrastrukturo, Odbor za javne finance, Odbor za okolje in prostor in Statutarno-pravna 

komisija. V razpravi so člani odborov dobili potrebna pojasnila ter po razpravi podan predlog potrdili. 

 
Tovšak Marko je dejal, da je iz primerov izračuna komunalnega prispevka ugotoviti, da velja za 

poslovne stavbe 20 % oprostitev, za gostinske storitve pa ni predvidenih oprostitev, kar bi bilo primerno 

in potrebno. 

 

Bogdan Slemenik je pojasnil, da so v predlogu odloka predvidene oprostitve za kmetijske in industrijske 

objekte, saj so ti objekti glede na bruto tlorisno površino relativno veliki, zato so bile dodane oprostitve 

deležev. Vsakršna oprostitev plačila namreč pomeni, da je naloga občine, da ta sredstva nadomesti z 

lastnimi sredstvi in jih mora zagotavljati na posebni proračunski postavki. 

 
Druge razprave na podan predlog odloka ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. 

Prisotnih je bilo 13 članov občinskega sveta, kateri so soglasno (13 za) sprejeli naslednji 

 

s k l e p  št. 18/4-2018-2022: 

 
Občinski svet občine Mislinja sprejme sklep, da je predlog Odloka o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Občine Mislinja primeren 

za nadaljnjo obravnavo. 

 

 

Ad. 3 

 

Obravnava in sklepanje o letnem programu športa Občine Mislinja z merili za sofinanciranje 

športnih programov in prireditev, najema in upravljanja objektov, sofinanciranja investicij v 

športne objekte ter sofinanciranja trenerskega kadra za leto 2021 

 

Župan je uvodoma povedal, da so sredstva za sofinanciranje športnih programov v Občini Mislinja in 

sofinanciranja investicij v športne objekte zagotovljena v občinskem proračunu za leto 2021 v višini 

76.523,00 EUR  ter posebej za sofinanciranje trenerskega kadra v višini 25.000,00 EUR.  

 
Bogdan Slemenik, direktor občinske uprave je povedal, da letni program športa Občine Mislinja z merili 

za sofinanciranje športnih programov in prireditev, najema in upravljanja objektov, sofinanciranja 

investicij v športne objekte ter sofinanciranja trenerskega kadra za leto 2021 (v nadaljevanju: LPŠ) 

zagotavlja, da bo Občina Mislinja iz občinskega proračuna za leto 2021 izvajalcem športnih programov 

namenila sredstva v višini 63.563,00 €, v okviru katerih so planirana sredstva tudi za upravljanje športnih 

objektov in sofinanciranja stroškov najema telovadnice OŠ Mislinja in Centra za zdravje in šport. Na 

ločenih  stroškovnih  mestih v proračunu Občine Mislinja so planirana sredstva v višini 12.960,00 € za 

sofinanciranje investicij na športnih objektih ter sredstva za sofinanciranje trenerskega kadra v višini 

25.000,00 €. 

Proračunska sredstva se bodo zagotavljala tistim športnim društvom in klubom, ki bodo na podlagi 

javnega razpisa izvajali posamezne programe športa, ki so v skladu z nacionalnim programom športa in 

v interesu občine. V skladu z Nacionalnim programom športa v RS (v nadaljevanju: nacionalni program) 
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in Odloka  o postopku in merilih za sofinanciranje izvajanja letnega programa športa v Občini Mislinja  

obsega Letni program športa naslednje vsebine:  

- prostočasna športna vzgoja otrok, mladine (ŠVOM prostočasno)  - 5.500 EUR; 

- športna vzgoja otrok, usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport  (ŠVOM usmerjeni) – 35.000  

EUR; 

- kakovostni in vrhunski šport (KŠ, VŠ) – 4.050 EUR; 

- športna rekreacija in šport starejših (ŠR, ŠSt) – 7.200  EUR; 

- šport invalidov – 690 EUR; 

- izobraževanje, usposabljanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov ter športne prireditve – 

2.900 EUR; 

- sredstva za sofinanciranje trenerskega kadra - 25.000,00 EUR; 

- sredstva za sofinanciranje najema telovadnice OŠ Mislinja in Centra za zdravje in šport 5.123,00 

EUR; 

- sredstva za upravljanje športnih objektov -  3.100,00 EUR; 

- sredstva za investicije v športne objekte -  12.960 EUR. 

Na osnovi sprejetega letnega programa športa z merili za sofinanciranje športnih programov in 

prireditev, najema in upravljanja objektov, sofinanciranja investicij v športne objekte ter sofinanciranja 

trenerskega kadra v  letu 2021, bo objavljen javni razpis za sofinanciranje programov športa za leto 

2021. 

 

Alojz Tretjak, predsednik odbora za gospodarske dejavnosti in gospodarsko infrastrukturo, je povedal, 

da so na skupni seji tematiko obravnavali tudi odbori občinskega sveta: Odbor za negospodarstvo in 

gospodarsko infrastrukturo ter Odbor za javne finance. V razpravi so člani odborov dobili potrebna 

pojasnil ter po razpravi sprejeli sklep, s katerim občinskemu svetu Mislinja predlagajo, da sprejme podan 

predlog letnega programa športa v občini Mislinja v letu 2021. 

 

Viktor Robnik je dejal,  da bo predlog  programa podprl in predlagal, kot je že na skupni seji odborov 

občinskega sveta, da se v razpis za sofinanciranje vnese dopolnitev oz. konkretizacija 15. člena odloka, 

ki določa, da je potrebno vključiti obvezo društvom in klubom za kandidiranje za proračunska sredstva, 

da predložijo dokazila, da razpolagajo z ustreznim kadrom ter predložijo dokazila, da imajo izvajalci 

ustrezno urejen status in imajo sklenjeno veljavno pogodbo. 

 

Župan je pojasnil, da bo občinska uprava skupaj z Nadzornim odborom občine uskladila besedilo 

javnega razpisa z upoštevanjem podanega predloga.  

 

Druge razprave ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Prisotnih je bilo 13 članov sveta, 

kateri so soglasno (13 za) sprejeli naslednji: 

 

s k l e p  št. 18/5-2018-2022: 

 

Občinski svet Občine Mislinja sprejme Letni program športa Občine Mislinja z merili za 

sofinanciranje športnih programov in prireditev, najema in upravljanja objektov, sofinanciranja 

investicij v športne objekte ter sofinanciranja trenerskega kadra za  leto 2021 (LPŠ). 

 

 
Ad. 4 

 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Tovšak Marko je menil, da bi občinski svet moral dati podporo županu za pripravljanje dokumentacije 

za kandidiranje na bodočih razpisih, četudi bi za to bilo potrebno manjše zadolževanje, saj je tudi to 

smiselno, če bi pridobili npr. 50 % sofinanciranja za realizacijo kakšnega projekta.  

 

Župan je povedal, da je bila v teh dneh oddana dokumentacija za kandidiranje na javnem razpisu za 

obnovo obzidja v Završah,  v pripravi je dokumentacija za javni razpis za sofinanciranje ureditve dveh 

oddelkov vrtca na lokaciji sedanje knjižnice. Občina je tudi že odkupila zemljišče za izgradnjo novega 

vrtca, zato je v izdelavi OPN, nato pa s bo pričelo s pridobivanjem potrebne dokumentacije.  
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Petra Pantner Andrejc je povedala, da so naši skakalci dosegli izjemne rezultate, predvsem Jerneja in 

Gašper Brecl, ki sta bila uvrščena na mladinsko svetovno prvenstvo v Lahtiju, Jerneja Brecl je dosegla 

odlično 3. mesto, bronasto medaljo. Čestitke tudi vsem trenerjem in celotni ekipi, ki je pripomogla k 

temu izjemnemu uspehu. 

Prav tako je čestitala tudi kolegici Jerneji Smonkar za odličen rezultat v teku na 800 metrov na 

dvoranskem mitingu na Dunaju. Zasedla je namreč peto mesto in s tem dosegla normo za dvoransko 

evropsko prvenstvo v Forumu naslednji mesec....itd... 

Naši uspešni športniki tako zastopajo barve naše občine, države na velikih tekmovanjih. Čestitamo! 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17.30 uri. 

 

 

 

 

Zapisala:     Župan Občine Mislinja:   

Silva Sovič     Bojan Borovnik 


